
 
 

 

  

 

AJUNTAMENT DE MONTUÏRI 
( B A L E A R S )  

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINARIA DE L’AJUNTAMENT PLE 

CELEBRADA EL DIA 4 D’AGOST DE 2016. 

ACTA 07/16. 

 

 

A Montuïri, essent dia 4 d’ agost de 2016, essent les 21:00 hores, es reuneix a la 

Casa de la Vila l’Ajuntament ple, en primera convocatòria, a l'objecte de celebrar sessió 

ordinària, sota la presidència del Sr. Batle D. Joan Verger Rosiñol, assistit pels Srs. 

regidors Biel Pocoví Ferrando, María Francisca Pocoví Melia, María Teresa Martinez 

Marcus i Octavi Rechach Bauzà pel grup municipal MES PER MONTUIRI; Jaume 

Bauçà Mayol, María Elena Jaume Sastre, Gabriel Nicolau Sastre, Catalina María Ribas 

Nicolau i Joan A. Ramonell Miralles pel grup municipal P.P, Guillem Mas Miralles pel 

grup municipal del PSIB-PSOE. 

 

Excusa la seva absència :   

 

Actua de Secretari el que ho es de la Corporació, Sr. José Ramón Sicre Vidal. 

 

Declarat l’acte obert pel Sr. Batle i comprovat pel  Secretari el quòrum 

d’assistència necessària perquè pugui ser iniciada, es passa a debatre el primer punt de 

l’ordre del dia. 

 

 

1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ 

ANTERIOR.- 

 

 Conformement amb el disposat a  l’article 91 del Reglament d’Organització, 

Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF), el Sr. Batle inicia la sessió 

demanant si qualque membre dels assistents ha de fer cap observació a l’acta de la 

sessió anterior de març, aprovant-se  per unanimitat. 

 

  

 2.-   COMUNICACIONS DE LA BATLIA .- 

 

Pel Sr. Batle  es passa a informar de les qüestions que es relacionen 

seguidament,  donant-se el plenari per assabentat : 

 

 Sobre les invitacions fetes per diversos pobles del pla per assistir a festes i actes. 
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3.- COMUNICACIONS DECRETS BATLIA.-  

  

 Per el Sr. Batle es passa a donar compte dels Decrets dictats des de l’anterior 

sessió plenària, donant-se el plenari per assabentat. 

 

 

4.- CONTRACTACIÓ SERVEIS CEMENTIRI MUNICIPAL.- 

 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula no duent-se a terme cap 

intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle sotmès el punt a votació essent aprovat per 

unanimitat amb el següent contingut : 

 

Vist l’expedient de contractació de la gestió del servei del cementiri municipal. 

  

Vist que s’ha tramitat conforme al que preveu l’article 109 del Text Refús de la 

Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de contractes del sector públic, havent-se justificat 

complidament la utilització en l’adjudicació del contracte del procediment negociat amb 

publicitat, de conformitat amb allò disposat a l’article 177 en relació amb el 172 b) del 

Text Refús de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de contractes del sector públic.  

 

Vists l’informe favorable units a l’expedient emes pel Secretari - Interventor.  

 

Atès que existeix consignació per front a la despesa al pressupost vigent. 

 

Atès que completat l’expedient de contractació procedeix de conformitat amb 

allò disposat a l’article 110 del Text Refús de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de 

contractes del sector públic, l’aprovació del mateix, disposant l’obertura del 

procediment de licitació, així com l’aprovació de la despesa que ascendeix a 2.420,00 € 

pel pressupost de 2016. 

 

Atès que el Ple és competent per a l’aprovació de l’expedient en virtut de la 

competència atribuïda a la disposició addicional segona de la Llei 30/2007, de 30 

d’octubre, de contractes del sector públic, es pren per unanimitat el següent acord : 

 

Primer: Aprovar l’expedient de contractació pel procediment negociat amb 

publicitat del contracte per la gestió del servei del cementiri municipal. 

 

Segon: Procedir a l’obertura del procediment d’adjudicació de l’esmentat 

contracte.  
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Tercer: Aprovar els plecs de condicions administratives que han de regir la 

present contractació i sometrer-los al tràmit d’informació pública per un termini de 8 

dies, mitjançant la publicació al tauler d’anuncis de l’Ajuntament i a la pàgina web 

municipal, per la presentació d’al·legacions.  

 

Quart: Aprovar la despesa del contracte que ascendeix a la quantitat de 

2.420,00 € pel pressupost de 2016. 

 

Quint: Publicar l’anunci de convocatòria de licitació al tauler d’anuncis i a la 

pàgina web municipal, perfil del contractista, concedint un termini de 20 dies per  a la 

presentació de proposicions.  

 

  

5.- CONTRACTACIÓ SERVEI ESCOLA DE MÚSICA.-  

 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula no duent-se a terme cap 

intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle sotmès el punt a votació essent aprovat per 

unanimitat amb el següent contingut : 

 

Vist  l'expedient de contractació per a l'adjudicació, mitjançant procediment obert 

amb mes d’un criteri per la seva adjudicació i tramitat per procediment ordinari, de la 

contractació de la gestió de l’ Escola de Municipal de Música, vist l'informe de Secretaria-

Intervenció i vist  el  plec  de clàusules economico-administratives i de prescripcions 

tècniques, el ple per unanimitat dels presents adopta el següent ACORD: 

 

1º.- Aprovar l'expedient de contractació, el plec de clàusules economico-

administratives i de prescripcions tècniques per la contractació de la gestió del servei de la 

Escola Municipal de Música, mitjançant procediment obert amb mes d’un criteri per la 

seva adjudicació i tramitat per procediment ordinari. 

 

2º.- Aprovar la despesa del contracte que ascendeix a la quantitat de 8.500,00 € 

pel pressupost de 2016. 

 

3º.-  Procedir a l’obertura del procediment d’adjudicació de l’esmentat contracte, 

mitjançant el seu anunci al BOIB i al perfil del contractista  
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 6.- FESTES LOCALS 2017.-  

 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula no duent-se a terme cap 

intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle sotmès el punt a votació essent aprovat per 

unanimitat amb el següent contingut : 

 

Vist que s’ha publicat el calendari laboral per l’any 2017, correspon a 

l’ajuntament fitxà les festes locals per l’any 2017, per la qual l’ajuntament en ple per 

unanimitat dels seus membres adopta el següent acord  : 

 

 1er.-  Fitxar com a festes locals al municipi de Montuïri per l’any 2017 les 

següents : 

 

Dia 18 d’abril, 3ª  Festa de pasqua   

 

Dia 24 d’agost,  Sant Bartomeu 

 

2on.-  Comunicar aquest acord a la Direcció General de Treball i Salut Laboral. 

 

 

7. INFORME SEGUIMENT PLA D’AJUST.- 

 

Pel Sr. Secretari Interventor s'informa sobre el seguiment del pla d'ajust vigent 

corresponent al segon trimestre de 2016, resultant que les mesures previstes en el pla no 

s'haurien complert pel que fa a les despeses, però si en quant als ingressos, donant-se el 

plenari per assabentat. 

 

 

8. APROVACIÓ DEFINITIVA COMPTE GENERAL 2015.- 

 

No havent-se presentat cap tipus de reclamació o al·legació a l’aprovació 

provisional de les comptes generals d’aquest Ajuntament referents al exercici de 2015 i, 

vist l’informe favorable emes per la Comissió Informativa de Comptes i Hisenda, es va 

acordar per majoria absoluta legal la seva aprovació de forma definitiva. 
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9. ADHESIÓ MOCIÓ AJUNTAMENT DE PETRA.- 

 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, portant-se a terme les 

següents intervencions : 

 

El Sr. Jaume Bauçà, P.P, anuncia que votaran a favor. 

  

El Sr. Guillem Mas, PSOE, anuncia la seva abstenció, basada en que va fer una 

consulta sobre el tema a la Conselleria d'Educació i li van dir que la causa de la retirada 

del batxillerat nocturn eren que en els últims anys hi havia caigut la matricula en un 

40% i que s'havia produït un absentisme d'un 70%, per la qual cosa trobaven que calia 

reorientar el tema a unes altres formules com els estudis a distància. 

 

Pren la paraula el Sr. Batle per manifestar que quan es pugui presentar una bona 

oferta substitutiva es podrà optar per la mateixa, però mentrestant ha de mantenir-se el 

batxiller nocturn. 

 

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 

votació aquest punt essent aprovat per 10 vots a favor(MES i P.P) i 1 abstenció (PSOE) 

amb el següent contingut :  

 

Vista la moció remesa per l’ajuntament de Petra referent a la continuïtat del 

batxillerat nocturn a l'IES Mossèn Alcover, i trobant que la mateixa coincideix amb els 

interessos dels ciutadans de Montuïri, es proposa a l’ajuntament en ple l’adopció del 

següent ACORD :  

 

1er.- L’ajuntament de Montuïri manifesta la seva voluntat d’adherir-se a la 

moció aprovada i presentada per l’ajuntament de Petra en la forma que es transcriu a 

continuació : 

 

“AL PLE DE L'AJUNTAMENT DE PETRA 

Ana María Núñez Jiménez en representació del grup municipal MÉS PER PETRA, 

presenta per a la seva discussió i aprovació, si escau, la proposta de MOCIÓ 

MUNICIPAL de suport a la presentació d'al·legacions relativa a la continuïtat del 

batxillerat nocturn en règim presencial a l'IES MOSSÈN ALCOVER amb la 

fonamentació següent: 
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EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

Durant molts d'anys l'IES MOSSÈN ALCOVER ha impartit classes de batxillerat 

nocturn en sessions presencials amb mols bons resultats.  

Aquestes classes han anat dirigides a alumnes que durant la seva etapa d'educació 

obligatòria o post obligatòria havien tingut problemes de motivació o d'altres tipus i que 

cerquen una segona oportunitat per tal de reenganxar-se als estudis. 

A gent major que fa temps que ha deixat els estudis o que en el seu temps no havia 

tingut oportunitat d'estudiar i que ara desitja fer-ho. 

A professionals que han accedit ja a una feina i que necessiten el batxillerat per 

promocionar-se. 

A alumnes que els queden unes poques assignatures per acabar el batxillerat, que 

provenen dels instituts de la comarca i que poden acabar-lo al nocturn, a vegades d'una 

manera simultània amb una feina. 

A alumnes que han fet un grau mitjà i desitgen anar a la Universitat. 

Just al nostre poble moltes de persones han pogut gaudir d'aquest servei. I que el 

resultats han estat molt satisfactoris. 

Cal destacar que és una proposta que ve recolzada tant pel Consell escolar de l'IES 

MOSSÈN ALCOVER en sessió extraordinària de dia 19 de febrer on se va aprovar en 

unanimitat la continuïtat del batxillerat en règim presencial. 

Com per l'alumnat que destaca que les diferències entre un batxillerat presencial o semi 

presencial seran importants tant a nivell econòmiques, com a nivell d'estudis.(Com es 

podran fer les pràctiques?, com es podran fer les tutories?, …) 

Per tot això demanem la següent: 

MOCIÓ 

1.- Que es mantingui el batxillerat nocturn presencial a l'IES MOSSÈN ALCOVER. 

2.- Que la demanda es faci extensiva a tots els ajuntaments de la comarca” 

 

2on. Notificar el present acord a l’IES Mossèn Alcover i a l’ajuntament de Petra 
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10. APROVACIÓ MOCIÓ IES PORRERES.-  

 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, portant-se a terme les 

següents intervencions : 

 

El Sr. Jaume Bauçà, P.P, anuncia que votaran a favor. 

  

El Sr. Guillem Mas, PSOE, anuncia que votarà a favor, però que vol fer constar 

que l'edifici que alberga l'institut de Porreres no té capacitat per créixer en superfície i 

que l'ajuntament de Montuïri hauria de lluitar més per aconseguir instal·lacions d'un ús 

supramunicipal, ja que això és beneficiós per al poble. 

 

El Sr. Batle manifesta que ara mateix instal·lar un institut a Montuïri és 

totalment impossible, però que sí s'està lluitant per atreure instal·lacions 

supramunicipals, així per exemple es estan donant passos a l’ area de turisme per a això. 

 

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 

votació aquest punt essent aprovat per unanimitat amb el següent contingut :  

 

Durant els darrers anys han estat vàries les mocions que s'han anat presentant per 

tal de sol·licitar l'ampliació de l'IES Porreres. Dites peticions argumentaven de manera 

justificada la necessitat urgent de l'ampliació de les instal·lacions de l'institut. Un dels 

principals motius és perquè l'institut es va crear per 12 unitats i en l'actualitat 19, fent 

això que els espais comuns com biblioteca, casa del conserge, magatzems, despatxos i 

demés, s'utilitzin com aula. 

Cal recordar que a l'IES Porrers hi van alumnes de Vilafranca, Porreres i 

Montuïri i que quan és va crear és va fer amb el compromís de, en un futur pròxim, 

dotar el centre de batxiller, cosa que a hores d'ara encara no s'ha produït.  

Per altra part, l'ajuntament de Porrers en data 18/07/2016 ja va aprovar una 

moció instant a la Conselleria d'Educació i Universitat l’ampliació de les instal·lacions 

del IES de Porreres. 

Per tot això es proposa a l’ajuntament en ple, l’adopció del següent acord : 

 

1-. Reclamar a la conselleria d'educació i Universitat del Govern de les Illes 

Balears l'ampliació de les instal·lacions de  l'IES Porreres amb les aules i demés espais 
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comuns necessaris per una educació digna tenint en compte les previsions d'augment 

d'alumnat dels anys vinents. 

 

2-. Sol·licitar l'ampliació dels estudis de l'IES Porreres a batxiller. 

 

3-. Demanar que el més aviat possible s'emeti una resposta per escrit, 

argumentada i justificada per part de la conselleria d'Educació. 

 

4-. Notificar aquest acord a la Conselleria d'Educació i a l’ajuntament de 

Porreres. 

 

 

11. ADHESSIÓ PACTE DE BATLES PEL CANVI CLIMATIC.- 

 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula no duent-se a terme cap 

intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle sotmès el punt a votació essent aprovat per 

unanimitat amb el següent contingut : 

 

De conformitat amb el que disposa l’article 23 de l’Estatut d’Autonomia de les 

Illes Balears segons el qual: 

 

“Tota persona té dret a gaudir d’una vida i un medi ambient segur i sà. Les 

administracions públiques de les Illes balears, en l’àmbit de les seves competències, 

protegiran el medi ambient i impulsaran un model de desenvolupament equitatiu, 

territorialment equilibrat i sostenible.” 

 

En l’exercici de les competències que estableix l’article 25 de la Llei 7/1985 de 

Bases de Règim Local: 

 

“El Municipi exercirà en tot cas com a competències pròpies, en els termes de la 

legislació de l’Estat i de les comunitats autònomes, en les següents matèries: 

Medi ambient urbà: en particular, parcs i jardins públics, gestió dels residus sòlids 

urbans i protecció contra la contaminació acústica, lumínica i atmosfèrica a les zones 

urbanes”. 

 

Tenint ple coneixement de tots els compromisos DEL PACTE DE BATLES I 

BATLESSES i, en particular, dels següents: 

 

Anar més enllà dels objectius establerts per la UE per a 2020 i reduir les emissions de 

CO2 als nostres territoris en, almenys un 40% al 2030. 
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Presentar un pla d’acció per a l’energia sostenible, incloent-hi l’elaboració d’un 

inventari de referència de les emissions en el qual es resumeixi com es compliran els 

objectius, en el termini d’una any des de la data esmentada. 

 

Presentar un informe d’execució, almenys cada dos anys a partir de la presentació del 

pla d’acció, amb finalitats d’avaluació, seguiment i control.  

 

Organitzar dies de l’energia en cooperació amb la Comissió Europea i amb altres parts 

interessades, perquè la ciutadania pugui beneficiar-se directament de les oportunitats i 

avantatges que brinda un ús energètic més intel·ligent, així com informar periòdicament 

els mitjans de comunicació locals sobre el desenvolupament del pla d’acció. 

 

Assistir i contribuir a la conferència anual de Batles de la UE. 

 

Per tot l’anterior el Ple de l’Ajuntament assumeix el següent ACORD : 

 

PRIMER: L’Ajuntament de Montuïri manifesta la seva voluntat d’adherir-se al 

Pacte de Batles i Batlesses per assolir un progrés real, en aquest moment, en el 

desenvolupament d’energies renovables i ciutats energèticament eficients. 

 

SEGON: L’Ajuntament de Montuïri es compromet  a lluitar contra el canvi 

climàtic com una de les seves prioritats principals. Compromís ferm de reduir les 

emissions de CO2 un 40% pel 2030. 

 

TERCER: Notificar el present acord a la Direcció General d’Energia i Canvi  

Climàtic, Conselleria de Territori, Energia i Mobilitat del Govern de les Illes Balears.   

 

 

12. APROVACIÓ CONVENI CONSELL DE MALLORCA HIDRANTS.- 

 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula no duent-se a terme cap 

intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle sotmès el punt a votació essent aprovat per 

unanimitat amb el següent contingut : 

 

Vist el conveni de col·laboració per la seva firma amb el consell de Mallorca per 

a la instal·lació  i/o adequació  d’hidrants per emergències al municipi de Montuïri, i 

trobant que el mateix es beneficiós pels interessos d’aquesta corporació i dels habitants 

del terme de Montuïri,  l’ajuntament en ple adopta per unanimitat el següent ACORD : 
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1.  Aprovar el conveni de col·laboració per la seva firma amb el consell de  

Mallorca per a la instal·lació  i/o adequació  d’hidrants per emergències al municipi de 

Montuïri, en el mateixos termes que ha estat presentat. 

 

2. Facultar al Sr. Batle D. Joan Verger Rosiñol per la signatura del conveni i de 

quants documents siguin necessaris per l’execució del present acord.  

 

 3. Notificar aquest acord al Consell de Mallorca. 

 

 

13. SOL.LICITUD ADHESIÓ FONS D’ ORDENACIÓ 2016 I 

MODIFICACIÓ PLA D’AJUST.- 

 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula no duent-se a terme cap 

intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle sotmès el punt a votació essent aprovat per 

unanimitat amb el següent contingut : 

 

Vista la disposició addicional primera de la Llei Orgànica 6/2015, de 12 de juny, 

per la qual faculta a les entitats locals a finançar l’execució de sentencies judicials 

fermes amb càrrec al fons d'ordenació rics financers 2016 dins dels mecanismes dels 

fons de finançament per a les corporacions locals. 

 

 Comprovat que aquest ajuntament compleix amb els requisits establerts en el 

Reial Decret Llei 17/2014 per poder demanar la seva inclusió al referit fons. 

 

 Vist que la citada disposició final estableix l'obligació de que s’ha de justificar 

l’existència d’un desfàs a la tresoreria municipal i que les necessitats financeres 

previstes s’han de incloure al pla d’ajust que s’acompanyi a la corresponent sol·licitud, i 

que aquest ajuntament ha procedit a la revisió del seu pla d'ajust corresponent a l'any 

2015. 

 

 Vist l’informe emès per la Secretaria – Intervenció on s’ acredita l’existència 

d’un desfàs a la tresoreria municipal per la necessitat de fer front a les sentencies 

judicials fermes pendent de liquidar per aquest ajuntament.  

 

Trobant, així, que la incorporació a l'esmentat fons alleujarà de manera 

important la tresoreria de l'ajuntament, es proposa a l’ajuntament en ple l’adopció del 

següent acord : 
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 1r.- Sol·licitar al Ministeri d'Hisenda i Administracions Públiques l'adhesió de 

l'ajuntament de Montuïri al fons d'ordenació municipal que regula el Reial Decret Llei 

17/2014, de 26 de desembre, per la financiació de les sentencies judicials fermes 

corresponents als procediments contenciosos administratius nº. 249/09, 346/2012; 

1449/2008;453/15 i 98/2015, per un import de 438.084,00 € 

  

 2n. Aprovar la modificació del pla d'ajust vigent per a la seva adaptació a aquest 

nou fons de financiació. 

 

 3er.  Dotar al projecte de pressupost per l’any 2017 un fons de contingència  per 

una quantia equivalent al 1% de les despeses no financeres amb la finalitat d’atendre 

possibles obligacions derivades de futures sentencies judicials. 

 

 

URGENCIA .-  Per unanimitat dels presents, s'acorda el tractar el tema que es 

descriu a continuació al no estar inclòs a l'ordre del dia de la sessió. 

 

MODIFICACIÓ ORDENANÇA FISCAL TAXA RESERVA VIA 

PUBLICA.- 

 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula no duent-se a terme cap 

intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle sotmès el punt a votació essent aprovat per 6 

vots a favor (MES i PSOE) i 5 abstencions (P.P) amb el següent contingut : 

 

Examinat l’expedient incoat per a la modificació de l’ordenança fiscal reguladora 

de la taxa per utilitzacions privatives o aprofitaments especials per a entrades de vehicles 

mitjançant les voravies i la reserva de via pública per aparcaments exclusius, càrrega, 

descàrrega de mercaderies de qualsevol tipus, vist l’informe emès pel Secretari-

Interventor, trobant l’expedient conforme, l’ajuntament en ple adopta per majoria absoluta 

legal el següent ACORD : 

 

1.- Aprovar amb caràcter inicial la modificació de l’ordenança fiscal reguladora de 

la taxa per utilitzacions privatives o aprofitaments especials per a entrades de vehicles 

mitjançant les voravies i la reserva de via pública per aparcaments exclusius, càrrega, 

descàrrega de mercaderies de qualsevol tipus, donant nova redacció a l’ article 3.2 en els 

termes que contenen el text annex. 

 

2.- Exposar al públic el present acord, juntament amb la nova redacció de les 

normes de l’ordenança fiscal afectada, durant el termini de trenta dies, a fi de que els 
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interessats puguin examinar l’expedient i presentar les reclamacions que considerin 

oportunes. 

 

3.- L’esmentada exposició al públic s’anunciarà al BOIB i començarà a comptar el 

termini a partir del dia següent a la publicació de l’anunci. 

 

 

 14. PRECS I PREGUNTES .-  

 

 Conforme al previst a l’article 82.4 del ROF per a les sessions ordinàries, es 

passa a continuació al torn de precs i preguntes, i se’n fan les que a continuació 

s’assenyalen: 

 

SR. JAUME BAUÇÀ (P.P) : 

 

- Demana una valoració de com va l'escola d'estiu. Contesta la Sra. regidora d’educació 

explicant el seu funcionament. 

 

- Demana com van les obres del cementiri. Contesta el Sr. Batle en el sentit de que estan 

concloses i explica el que s’ha fet. 

 

- Demana com van les obres de l’escola. Contesta el Sr. Batle i explica que s’ha acabat 

la primera fase, estant prevista una segona pel mes de setembre. 

 

- Demana com està l’ho de Son Fornes amb FUNDATUR. Contesta el Sr. Batle 

explicant que s'han fet uns primers treballs consistents en la neteja de tota la zona per 

poder concloure el projecte que s'està redactant i que no és un altre que l'actualització 

d'un antic que ja havia elaborat l'ajuntament. 

 

- Demana pel tema dels coloms. Contesta el Sr. Batle en el sentit de que es té previst un 

tiratge amb escopetes en tres punts que ha estat autoritzada pel Consell de Mallorca i 

s'està a l'espera de trobar un dia adequat per fer-ho. 

 

- Demana pels motius pels quals no s'ha publicat el Pregó 2015 i el calendari del torneig 

de Sa Llum. Contesta el Sr. Batle que el pregon ja ve publicat en la Bona Pau pel que es 

considera suficient per a la seva difusió i estalvia espai al programa de festes i en quant 

al torneig, la causa va ser que no es tenia tancada la inscripció de tots els equips. 

 

-Veiem que el Km. Solidari serà per l'estel de Llevant i no per Tip-Tap. Hi ha cap raó?. 

Contesta el Sr. Batle que s’ha canviat de patrocinadors. 

 

- Hem sabut que enguany que fa 25 anys dels premis Conte Curt s'ha presentat 

poquíssimes obres, crec que l'any passat ja va passar per l'estil o pitjor. Crec 
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sincerament que és una vertadera llàstima, i que no es pot consentir que un govern tan 

local com autonòmic que fan bandera d'una estimació a la llengua i cultura d'aquesta 

terra no hagin aprofitat les noces de plata d'aquest certament per donar una empenta, 

tant en difusió i promoció, com en recursos per incentivar la participació. 

 

Crec que després de 25 anys d'un concurs únic dins la nostra illa, fins i tot transcendint 

a aquelles comunitats que compartim llengua, arrelat dins el nostre poble, i fita clau dins 

les festes de Sant Bartomeu, i també per respecte a aquells que l'iniciaren sobretot a 

Toni Gomila i a n'en Onofre Arbona, l' Ajuntament i la Conselleria d'educació i cultura 

no poden estar de perfil. Per tant, serveixi aquest prec per instar a uns i altres  fer les 

gestions necessàries per donar continuïtat a una manifestació cultural  que no mereix 

que es perdi. Contesta el Sr. Batle que és un tema que ja tenia en ment i així aquest any 

s'ha augmentat la promoció del concurs i és intenció el tornar a publicar les obres que es 

presentin per que això és un incentiu. 

 

- Finalment desitja a tots els molts d’anys i bones festes!! 

  

 

SR. GUILLEM MAS (PSOE) :   

 

- S'apropen les festes locals i demana com està prevista la seguretat a la via publica. 

Contesta el Sr. Batle que s'ha tingut una reunió amb tots els responsables de seguretat 

per coordinar i preveer la seguretat en tots els actes de les festes. 

 

 

 

I no havent altres temes a tractar s’aixeca la sessió essent les 21:30 hores del dia 

abans assenyalat,  de lo que jo com a Secretari estenc la present acta i don fe. 

 

 

 

EL BATLE-PRESIDENT,                         EL SECRETÀRI-INTERVENTOR  

 

 

 

 

    Joan Verger Rosiñol                                       José Ramón Sicre Vidal 

 

 

 

 


